
 

 

Protokół nr IV/18 

z sesji Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 
zwołanej na dzień 23 marca 2018 r. 

w Urzędzie Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 
 

Sesja Młodzieżowej Rady Miasta odbyła się w Urzędzie Miasta Kędzierzyn-Koźle 
przy ulicy Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu i rozpoczęła się o godz. 13:00. Obradom 
przewodniczył Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Mateusz Bugiel. 
 
Ad. 1. 
Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 
 
Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Mateusz Bugiel dokonał otwarcia IV sesji oraz 
przywitał przybyłych radnych. 
 
Ad. 2. 
Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Mateusz Bugiel stwierdził prawomocność obrad: 
na statutową liczbę 15 radnych w obradach uczestniczyło 9 radnych. 
 
Ad. 3. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad IV sesji Młodzieżowej Rady Miasta bez zmian. 
 
Rada obradowała zgodnie z zaproponowanym porządkiem obrad:  
 

1. Otwarcie sesji przez Przewodniczącego Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-
Koźle. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad (rozpatrzenie ewentualnych wniosków w sprawie zmiany 
porządku obrad). 

4. Informacja o prowadzonych działaniach przez członków Młodzieżowej Rady Miasta 
w zakresie poparcia wybranych zadań zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego w 
2018 r.  

5. Wystąpienie z wnioskiem o zwrot kosztów poniesionych przez członków 
Młodzieżowej Rady Miasta na rzecz jej działalności. 

 

 



 

 

6. Propozycja objęcia patronatem Młodzieżowej Rady Miasta, turniejów debat 
oxfordzkich i mediacji.  

7. Propozycja udziału w obchodach 100 rocznicy odzyskania niepodległości. 

8. Interpelacja i zapytania radnych. 

9. Wolne wnioski. 

10. Zakończenie. 

 

Ad. 4. 
Informacja o prowadzonych działaniach przez członków Młodzieżowej Rady Miasta w 
zakresie poparcia wybranych zadań zgłoszonych do Budżetu Obywatelskiego w 2018 r.  

 

Sekretarz Młodzieżowej Rady Miasta Konrad Wandrasz zaprezentował zgromadzonym 
podjęte działania promocyjne i odbyte spotkania w związku ze zgłoszonym przez siebie 
projektem zadania do Budżetu Obywatelskiego „Popularyzacja nauki wśród młodzieży 
Kędzierzyna-Koźla. Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Mateusz Bugiel przekazał 
radnym informacje na temat zgłoszonego przez niego zadania „Stand-up Kolektywne 
Historie”. 

 
Ad. 5. 
Wystąpienie z wnioskiem o zwrot kosztów poniesionych przez członków Młodzieżowej Rady 
Miasta na rzecz jej działalności. 

Wniesiony wniosek o zwrot kosztów poniesionych przez członków Rady w trakcie 
działalności na jej rzecz został odrzucony z przyczyn prawnych. 

 
Ad. 6. 
Propozycja objęcia patronatem Młodzieżowej Rady Miasta, turniejów debat oxfordzkich i 
mediacji. 
 
Projekt Sekretarza Młodzieżowej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle włączenia się w 
organizowane przez im. Mikołaja Kopernika został przez wszystkich radnych dobrze 
przyjęty. Powzięto decyzję o rozpoczęciu prac nad stosownym projektem uchwały. 
 
Ad.7. 
Propozycja udziału w obchodach 100 rocznicy odzyskania niepodległości. 

 
Wiceprzewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Mateusz Gawin i sekretarz Konrad 
Wandrasz przedstawili zebranym pomysły na uczczenie 100-lecia odzyskania niepodległości, 
w tym współpracę przy wydarzeniu przygotowywanym przez II Liceum Ogólnokształcące, 
oraz wprowadzenie specjalnego malowania autobusów Miejskiego Zakładu 
Komunikacyjnego. 
 
 



 
 
 
Ad.8. 
Interpelacja i zapytania radnych. 

Radni omówili kwestie związane ze zbliżającym się otwarciem dla młodzieży byłego klubu 
„Studnia”.  Zostały wyjaśnione szczegóły dotyczące propozycji przedłożonych na sesji. 
Podjęte zostały również tematy dotyczące funkcjonowania Młodzieżowej Rady Miasta.  

Sekretarz Miasta Zbigniew Romanowicz poinformował radnych o zbliżającej się uroczystej 
sesji Miejskiej Rady Seniorów, z prośbą o wyłonienie spośród członków Młodzieżowej Rady 
Miasta reprezentacji, która pojawi się na wyżej wspomnianej uroczystej sesji.   

Wiceprzewodniczący Mateusz Gawin poruszył temat Tygodnia Młodzieży w ramach którego 
Młodzieżowa Rada Miasta mogłaby zaprosić początkujące zespoły i artystów z Kędzierzyna-
Koźla, celem zorganizowania koncertu. Poinformowano radnych, iż należy w tej sprawie 
zwrócić się do Miejskiego Ośrodka Kultury, celem dalszego procedowania.  

 
Ad.9. 
Wolne wnioski. 

 
Została złożona propozycja przyznania nagrody Młodzieżowej Rady Miasta. Stwierdzono, iż 
Młodzieżowa Rada Miasta w okresie międzysesyjnym podejmie działania w tej sprawie.  
 
Ad.10. 
Zakończenie. 

 
Przewodniczący Młodzieżowej Rady Miasta Mateusz Bugiel podziękował wszystkim za 
przybycie. 
 
IV sesja Młodzieżowej Rady Miasta zakończyła się o 14:15. 
 

PRZEWODNICZĄCY MŁODZIEŻOWEJ  
RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

Mateusz Bugiel (-) 

 


